
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXV 

XXV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 17 grudnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XXV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Frédéric Coppin.  

Poinformował, że sesja jest zamknięta i nikt nie został zaproszony, a jeżeli ktoś z obecnych 

miał jakieś pytania, to mógł się zgłosić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu 

oraz Burmistrza.  

Przypomniał o obowiązku używania masek podczas sesji.  

Poinformował, że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na żywo i rejestrowany za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a wersja archiwalna dostępna jest  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 15 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały oraz przywitał wszystkich obecnych. 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin  powiedział, że porządek obrad wraz  

z materiałami sesyjnymi  Radni otrzymali za pomocą eSesji 10 grudnia i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę. Wobec braku wniosków, odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Krzysztof Ptak 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 listopada 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 listopada 2020 r. 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Krzysztof Ptak 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że zapisy uchwały na 

posiedzeniu komisji zostały przedstawione przez Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewę 

Ziubrzycką-Bień oraz omówione przez Radnych i poprosił Wiceprzewodniczącego Rady  

o krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Roman Kopij przedstawił treść procedowanej uchwały. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 



Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że zapisy uchwały na 

posiedzeniu komisji zostały przedstawione przez Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewę 

Ziubrzycką-Bień oraz omówione przez Radnych i poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o 

krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

Roman Kopij przedstawił treść procedowanej uchwały. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2027. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu komisji Pani 

Barbara Saga przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij omówił poszczególne zapisy Regulaminu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 rok. 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu komisji Pani 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij omówił najważniejsze punkty uchwały. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu komisji Pani 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij omówił najważniejsze punkty uchwały. 

Brak pytań. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji.  

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Krzysztof Chodorowski odczytał 

opinię Komisji dotyczącą procedowanej uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Tułowice na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

oraz podziękował wszystkim, którzy pracowali w celu ustalenia budżetu na 2021 rok. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radzie za przyjęcie budżetu na 2021 rok oraz 

Skarbnik Gminy Bogusławie Krawczyk za pracę wykonaną w celu jego powstania, zapewnił, 

że dołoży wszelkich starań, aby został on w pełni wykonany. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 

przedłożonego projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij zabrał głos w sprawie zapisów wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym informując o spotkaniu z przedstawicielami firmy mającej siedzibę  

w Tułowicach Małych oraz inwestycji wykonanej w tej miejscowości. Wskazał na 

uporządkowanie terenu w Szydłowie. Poruszył temat problemu z budową przystanku PKP  

w Goszczowicach. Wspomniał również o korespondencji dotyczącej zagospodarowania terenu 

wyrobiska w Ligocie Tułowickiej. 

Burmistrz poinformował o czynnościach mających na celu poprawę jakości nawierzchni ulicy 

Przedszkolnej na odcinku przy stacji kolejowej. 

 



13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że większość prac Rady powiązana 

jest z działalnością Burmistrza. Wspomniał o spotkaniu w sprawie budżetu na 2021 rok, 

poruszył również temat stanu realizacji inwestycji zamierzonych w roku 2020. 

14. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Radny Tomasz Gala przedstawił treść złożonej interpelacji dotyczącej rozważenia możliwości 

zmiany oświetlenia ulicznego na energooszczędne. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że w strategii rozwoju Gminy Tułowice jest 

punkt dotyczący zmiany oświetlenia na energooszczędne i dodał, że w tym miesiącu w Ligocie 

zostały zamontowane lampy oświetlenia słonecznego znacznie poprawiające widoczność. 

 

15. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił poszczególne pozycje otrzymanej 

korespondencji. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski omówił treść petycji dotyczącej dyskryminacji obywateli 

oraz szczepień przeciwko Covid-19, która wpłynęła na ręce Przewodniczącego i stwierdził, że 

należy rozpoznać, czy jej rozpatrywanie należy do kompetencji Rady, co zostanie szczegółowo 

przeanalizowane po uzyskaniu opinii prawnej. Wspomniał o wiedzy, że petycje tej treści 

docierają także do innych gmin. 

Sekretarz poruszył również temat rozstrzygnięcia nadzorczego, dotyczącego uchwały  

w sprawie linii napowietrznej.  

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij nawiązując do treści petycji powiedział, że po jej analizie 

uważa, że w temacie uzyskania pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek autor 

nie do końca wiedział o czym pisze, ponieważ producent ponosi odpowiedzialność za swój 

produkt, a za ewentualne powikłania odpowiada poszczególne państwo. 

Wspomniał o altanie w Tułowicach Małych powstałej z programu Marszałkowskiej Inicjatywy 

Sołeckiej. 

Poruszył temat nielegalnych składowisk odpadów. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski dodał, iż z Marszałkowskiej Inicjatywy Sołeckiej skorzystało 

również Sołectwo Goszczowice, a w bieżącym roku kolejne sołectwa będą składały wnioski. 

Poinformował o sukcesywnej naprawie nawierzchni na drodze w Ligocie Tułowickiej w stronę 

kopalni. 

Radny Krzysztof Mróz stwierdził, że stracił nadzieję na realizację zadania dotyczącego budowy 

świetlicy w Szydłowie. 



16. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Radny Michał Luty podziękował za szybką reakcję w sprawie pęknięć ścian w remizie. 

Sekretarz Wiesław Księski potwierdził, że nie ma zagrożenia jeśli chodzi o konstrukcję 

budynku remizy. Poruszył również sprawę światłowodu. 

 

17. Wolne wnioski. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka podziękowała Burmistrzowi oraz pracownikom Urzędu za pomoc 

w realizacji działań w Sołectwie polegających na wykonaniu iluminacji świetlnych. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do instalacji iluminacji, a następnie złożył życzenia 

świąteczne. 

 

18. Zakończenie obrad. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


